
Referat fra bestyrelsesmødet den 6. februar 2014 

Tilstede var: Henning, Jørn, Erik, Orla og Fritz  

Mødet afholdt jf. dagsorden:  

1. godkendelse af referat fra sidste møde.  

Referatet godkendt.  

2. opfølgning af sager.   

a. og b. brev til omdeling med nabohjælp og udsendelse af NYT. Henning orienterede om tiltagene vedr. 

velkomstbrevet og nabohjælpsbrochuren m.m. som skal omdeles til nye beboere. Orla forelagde et eksempel 

på en ”lokal nabohjælpsforening” som beboerne i hans nærmeste naboskab har etableret. Der er udfærdiget 

en vejledning om hvordan man skal forholde sig, før man rejser bort og hvad naboer kan foretage for at 

forhindre indbrud i den bortrejstes hus.    

c. møde med kommunen:  11. og og 18. og 19. februar 2014  foreslået som datoer for et møde med 

kommunen. Henning og Erik deltager i givet fald ved mødet. Den dårlige belysning på Leos Alle, samt farlige 

venstresving for cyklister der kører ad Bargumsvej mod øst og skal ind på Leos Alle skal herved også drøftes.  

d. opfølgning på kurven. Hidtidige erfaringer blev drøftet.  

3. indkomne skrivelser.  

a. Den i en aktuel byggesag foreslåede tagsten accepteres, ligesom det skal fastholdes, at en eksisterende 

skorsten ikke må nedlægges.  

b. Trafikken er jf. målingerne faldet, hvilket nok hovedsageligt skal tilskrives buen og de to midlertidige 

chikaner i Leos Alles nordlige afsnit. Der skal yderligere tiltag til, for at nedbringe hastighed og trafikfrekvens 

yderligere, ligesom de to midlertidige chikaner skal gøres permanente og suppleres med yderligere 2 

chikaner længere sydpå. Endvidere skal det forsøges at få Leos Alle eller en del af den med i en projekteret 30 

eller 40 km zone.  

4. planlægning af generalforsamling.  

Henning vil reservere medborgerhuset til den 19. eller 26. marts (begge er en onsdag) forventet tidsrum 1900 

– 2030. Søren Eller har tilbudt et foredrag om naturfredning, hvilket bifaldes af bestyrelsen. Orla vil donere øl 

og sodavand.  På valg er: Erik, Fritz og Kristina til bestyrelsen. Henning undersøger om suppleanter, revisor 

m.v. som er på valg er villige til at genopstille. Medlemskontingentet skal fortsat være 100,- kr. pr. år.  

5. meddelelser/orienteringer 

Intet at bemærke.  

6. hjemmesiden 

Intet at bemærke.  

7. økonomi 

Antallet af medlemmer er nogenlunde konstant med 49 betalende medlemmer. Formuen er p.t. ca. 27.000,- 

kr.   

8. Evt.  

Intet at bemærke 

9. Næste møde.  

Aftales ved generalforsamlingen.  

 

På bestyrelsens vegne 

 

Fritz  
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